

No. 5015. EXCHANGE OF NOTES CONSTITUTING AN AGREEMENT BETWEEN THE UNITED STATES OF AMERICA AND AUSTRALIA RELATING TO THE RECIPROCAL ACCEPTANCE OF CERTIFICATES OF AIRWORTHINESS FOR IMPORTED AIRCRAFT. WASHINGTON, 20 NOVEMBER 1959¹

N° 5015. ÉCHANGE DE NOTES CONSTITUANT UN ACCORD ENTRE LES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE ET L'AUSTRALIE RELATIF À LA RECONNAISSANCE RÉCIPROQUE DES CERTIFICATS DE NAVIGABILITÉ POUR LES AÉRONEFS IMPORTÉS. WASHINGTON, 20 NOVEMBRE 1959¹

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The Government of the United States of America registered on 7 May 1976 an agreement effected by exchange of notes dated at Washington on 24 December 1974 and 11 June 1975² between the United States of America and Australia relating to certificates of airworthiness for imported aeronautical products and components.

The said Agreement, which came into force on 11 June 1975, provides in paragraph 13 for the termination of the above-mentioned Agreement of 20 November 1959.

(7 May 1976)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

Le Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique a enregistré le 7 mai 1976 un accord effectué par échange de notes en date à Washington des 24 décembre 1974 et 11 juin 1975² entre les Etats-Unis d'Amérique et l'Australie relatif aux certificats de navigabilité des produits et éléments aéronautiques importés.

Ledit Accord, qui est entré en vigueur le 11 juin 1975, stipule au paragraphe 13 l'abrogation de l'Accord susmentionné du 20 novembre 1959.

(7 mai 1976)

No. 7408. AGREEMENT ESTABLISHING THE AFRICAN DEVELOPMENT BANK. DONE AT KHARTOUM ON 4 AUGUST 1963¹

N° 7408. ACCORD PORTANT CRÉATION DE LA BANQUE AFRICAINE DE DÉVELOPPEMENT. FAIT À KHARTOUM LE 4 AOÛT 1963¹

ACCESSIONS

Instruments deposited on:

3 May 1976

COMOROS

(With effect from 3 May 1976.)

3 May 1976

MADAGASCAR

(With effect from 3 May 1976.)

Registered ex officio on 3 May 1976.

ADHÉSIONS

Instruments déposés le :

3 mai 1976

COMORES

(Avec effet au 3 mai 1976.)

3 mai 1976

MADAGASCAR

(Avec effet au 3 mai 1976.)

Enregistré d'office le 3 mai 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 349, p. 293.

² See p. 241 of this volume.

³ United Nations, *Treaty Series*, vol. 510, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 7 to 9 and 11, as well as annex A in volumes 789, 818, 831, 853, 883, 907, 966, 973, 1002 and 1003.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 349, p. 293.

² Voir p. 241 du présent volume.

³ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 510, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 7 à 9 et 11, ainsi que l'annexe A des volumes 789, 818, 831, 853, 883, 907, 966, 973, 1002 et 1003.